

Mr. Stevens made an opening statement. The witnesses from Canadian Carpet Institute answered questions and withdrew.

Mr. Baker made an opening statement and answered questions. The witness withdrew.

Mr. Piatkowski and Mr. Valentini made opening statements. The witnesses answered questions.

At 5:58 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

M. Stevens fait une déclaration préliminaire. Les témoins du Canadian Carpet Institute répondent aux questions et se retirent.

M. Baker fait une déclaration préliminaire et répond aux questions. Le témoin se retire.

MM. Piatkowski et Valentini font des déclarations préliminaires. Les témoins répondent aux questions.

A 17 h 58, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Hugh R. Stewart

Clerk of the Committee

LE LUNDI 6 OCTOBRE 1980
M. Stevens fait une déclaration préliminaire. Les témoins du Canadian Carpet Institute répondent aux questions et se retirent.
M. Baker fait une déclaration préliminaire et répond aux questions. Le témoin se retire.
MM. Piatkowski et Valentini font des déclarations préliminaires. Les témoins répondent aux questions.
A 17 h 58, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Members of the Committee present: Mr. Carlill, Dean, Mr. Roy and Thomson.
Witnesses from the Canadian Federation of Labour: Mr. Hammond, President; Mr. John Baker, President; Mr. John and Wright (Kateris) Ltd.; Mr. Dick Piatkowski, President; Mr. Dick Piatkowski, President; Mr. Edward Valentini, President.
In attendance: Mr. Neil Paget and Mr. Sheelagh Whitaker, Committee's Consultant; Mr. André Morin, Agent de presse du Comité.
The Committee resumed consideration of its Order of Business relating to the subject-matter of a National Trading Corporation (See Minutes of Proceedings, Wednesday, July 9, 1980, Issue No. 1).
Mr. Hammond made an opening statement. The witness answered questions and withdrew.
Mr. Baker made an opening statement and answered questions.
At 11:00 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

SEANCE DE L'APRES-MIDI

LE COMITÉ ÉPUELLE SUR UNE SOCIÉTÉ NATIONALE DU COMMERCE ET DE LA DISTRIBUTION (1980, Numéro 1)
M. Piatkowski (président).
Membres du Comité présents: MM. Carlill, Dean, Mr. Roy et Thomson.
Témoins du Canadian Distributors Limited: M. Vance Hammond, président; M. John Baker, président; M. John et Wright (Kateris) Ltd.; M. Dick Piatkowski, président; M. Dick Piatkowski, président; M. Edward Valentini, président.
En présence: M. Neil Paget et M. Sheelagh Whitaker, conseillers du Comité; M. André Morin, agent de presse du Comité.
Le Comité reprend l'étude de son ordre des travaux relatif à une société nationale de commerce (voir procès-verbal du mardi 9 juillet 1980, fascicule n. 1).
M. Hammond fait une déclaration préliminaire et répond aux questions. Le témoin se retire.
M. Baker fait une déclaration préliminaire et répond aux questions. Le témoin se retire.

AFTERNOON SITTING

The Special Committee on a National Trading Corporation met in Toronto at 2:04 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Fitz, presiding.
Members of the Committee present: Messrs. Carlill, Dean, Fitz, Roy and Thomson.
Witnesses from Canadian Distributors Limited: Mr. Vance Hammond, President; Mr. John Baker, President; Mr. John and Wright (Kateris) Ltd.; Mr. Dick Piatkowski, President; Mr. Dick Piatkowski, President; Mr. Edward Valentini, President.
In attendance: Mr. Neil Paget and Mr. Sheelagh Whitaker, Committee's Consultant; Mr. André Morin, Committee's Press Officer.
The Committee resumed consideration of its Order of Business relating to the subject-matter of a National Trading Corporation (See Minutes of Proceedings, Wednesday, July 9, 1980, Issue No. 1).
Mr. Hammond made an opening statement and answered questions. The witness withdrew.
Mr. Baker made an opening statement and answered questions.
At 11:00 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.